
PROTOKÓŁ Nr 20/09

z posiedzenia Komisji ds.Organizacyjnych, Społecznych 
i Obywatelskich Rady Gminy Mielnik w dniu 16 lutego 2009r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy
3. Pan Stefan Troc - Przewodniczący RG
4. Pani Łarysa Kierkowicz - Skarbnik Gminy
5. Pani Halina Mirowska - Kierownik GOPS
6. Pani Irena Wysocka - Kierownik GBP
7. Pan Michał Baranowski - Dyrektor GOKSiR
8. Pani Jolanta Galecka - pracownik UG

Obradom  Komisji  przewodniczył  Pan  Marek  Patkowski –  Przewodniczący  Komisji 
ds.Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich Rady Gminy.

Porządek posiedzenia:
1. Opiniowanie programów działania:

● Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Mielniku,
● Gminnej Biblioteki Publicznej w Mielniku

2. Informacja  o  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi  i  realizacji  wspólnych 
przedsięwzięć w 2009r.

3. Zaopiniowanie  projektów  uchwał  będących  przedmiotem  obrad  XXI  sesji  Rady 
Gminy.

4. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Mielniku za 
2008 rok.

5. Sprawozdanie  z  działalności  Gminnej  Komisji  Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych za 2008 rok.

6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji za 2008  
rok.

7. Sprawy różne.

Do punktu 1.

Pan  Michał  Baranowski przedstawił  i  omówił  plan  pracy  Gminnego  Ośrodka  Kultury, 
Sportu i Rekreacji w Mielniku na 2009r.

(w zał. na str..........prot.)

Pani Barbara Terpiłowska
Czy zadania zapisane w planie pracy będą finansowane wyłącznie z własnych środków czy 
będzie się zabiegać o środki z zewnątrz?
Czy są indywidualni sponsorzy imprez organizowanych przez GOKSiR?
Jaka jest frekwencja na zajęciach kółek zainteresowań? Czy w czasie ferii to zainteresowanie 
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jest większe?

Pan Michał Baranowski
Złożyliśmy dwa wnioski o dofinansowanie: 

● Do  MSWiA  na  kwotę  25  tys.zł.  na  dofinansowanie  Muzycznych  Dialogów  nad 
Bugiem (jeszcze brak odpowiedzi),

● Do Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego (odpowiedź negatywna).
W 2008r. uzyskaliśmy od sponsorów indywidualnych 4,5 tys.zł.  na Muzyczne Dialogi nad 
Bugiem. W roku bieżącym nie występowaliśmy jeszcze o pieniądze do sponsorów, zrobimy 
to bliżej dużych, wakacyjnych imprez.
Frekwencja na kółkach zainteresowań nie jest zbyt duża, w szachach jest zupełnie niewielka, 
aerobik  w  grupach  dorosłych  jest  w  miarę  stabilny,  w  grupach  dzieci  jest  różnie.  W 
Moszczonie Królewskiej odbywają się zajęcia muzyczne z zespołem śpiewaczym “Nowina” a 
w Wilanowie z zespołem “Wrzosy”.
W  okresie  ferii  zimowych  więcej  młodzieży  uczęszczało  do  GOKSiR,  w  tym  czasie 
organizowane były również dyskoteki.

Pani Maria Boguszewska
Czy  GOKSiR  współdziałał  z  Zespołem  Szkół  w  Mielniku  w  sprawie  organizacji  ferii 
zimowych?
Pani radna zaproponowała aby GOKSiR przynajmniej raz na kwartał zorganizował dla ogółu 
mieszkańców jakąś  imprezę,  bo  to,  co  proponuje  się  w planie  pracy,  skierowane  jest  do 
wąskich grup mieszkańców.

Pan Michał Baranowski
W roku bieżącym nie doszło do współpracy w zorganizowaniu ferii  zimowych,  ponieważ 
młodzież z Zespołu Szkół wyjechała na zimowisko do Wasilkowa.
Jeśli chodzi o organizację ogólnodostępnej imprezy, to są plany, że może na Dzień Kobieta 
coś takiego zostanie zorganizowane (kabaret?)

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  6  członków  Komisji,  pozytywnie 
zaopiniowała  plan  pracy  Gminnego  Ośrodka  Kultury,  Sportu  i  Rekreacji  w  Mielniku  na 
2009r.

Pani Irena Wysocka przedstawiła i omówiła plan pracy Gminnej Biblioteki Publicznej w 
Mielniku na 2009r.

(w zał. na str..........prot.)

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  6  członków  Komisji,  pozytywnie 
zaopiniowała plan pracy Gminnej Biblioteki Publicznej w Mielniku na 2009r.

Do punktu 2.

Pani Jolanta Galecka przedstawiła informację o współpracy z organizacjami pozarządowymi 
w 2008r. oraz plany współpracy na 2009r.

(w zał. na str..........prot.)
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Pan  Wójt poinformował,  że  Mielnicki  Klub  Sportowy  przekroczył  ustawowy  termin 
rozliczenia dotacji i Pan Wójt zwrócił się do Zarządu Klubu o zwrot do budżetu gminy części 
dotacji w kwocie 10 tys.zł.

Komisja  Rady  przyjęła  do  wiadomości  informację  o  współpracy  z  organizacjami 
pozarządowymi w 2008r. oraz plany współpracy na 2009r.

Do punktu 3.

Pan  Wójt  poinformował,  że  wszystkie  parafie  w  terminie  złożyły  wnioski  o  udzielenie 
dotacji z budżetu gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 
zabytkach wpisanych do rejestru zabytków (świątynie).
Łącznie  parafie  złożyły  wnioski  na  kwotę  381 tys.złotych,  w budżecie  gminy  mamy zaś 
zarezerwowane  środki  w  wysokości  200  tys.złotych.  Kwota  ta  stanowi  31,5%  wartości 
kosztorysowej  wszystkich projektów. W tej  sytuacji  Pan Wójt uznał,  że należy odejść od 
zasady  proporcjonalnego  podziału  środków,  ponieważ  niektóre  parafie  nie  będą  w stanie 
wykonać zadań w jednym roku.
Propozycja Pana Wójta podziału środków na parafie w roku bieżącym jest następująca :

1. Parafia Rzymsko Katolicka p.w. Przemienienia Pańskiego w Mielniku -30 tys.zł.
2. Parafia Prawosławna p.w. NMP w Mielniku -60 tys.zł.
3. Parafia Rzymsko Katolicka p.w. Podwyższenia Krzyża Świętego w Tokarach-38 tys.zł.
4. Parafia Prawosławna p.w Matki Bożej Wszystkich Strapionych Radości w Tokarach

-40 tys.zł.
5. Parafia Rzymsko Katolicka p.w. Św.Stanisława Biskupa i Męczennika w Niemirowie

-32 tys.zł.

Pani  Jolanta  Galecka przedstawiła  radnym  planowany  przez  parafie  zakres  prac  przy 
obiektach zabytkowych.

Komisja Rady 5 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie udzielenia  dotacji  z budżetu gminy na prace konserwatorskie, 
restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytkach  wpisanych  do  rejestru  zabytków 
położonych na terenie Gminy Mielnik nie stanowiących jej własności.

(w zał. na str..........prot.)

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2009r.

Komisja Rady jednogłośnie, przy obecności 6 radnych, pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009r.

(w zał. na str..........prot.)
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Do punktu 4.

Pani  Halina  Mirowska przedstawiła  sprawozdanie  z  działalności  Gminnego  Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Mielniku za 2008 rok.

(w zał. na str..........prot.)

Komisja Rady przyjęła do wiadomości sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Mielniku za 2008 rok.

Do punktu 5.

Pani  Halina  Mirowska przedstawiła  sprawozdanie  z  działalności  Gminnej  Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2008 rok.

(w zał. na str..........prot.)

Komisja  Rady przyjęła  do  wiadomości  sprawozdanie  z  działalności  Gminnej  Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2008 rok.

Do punktu 6.

Komisja Rady przyjęła do wiadomości sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka 
Kultury, Sportu i Rekreacji za 2008 rok.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 7.

Panie  Barbara  Terpiłowska  i  Maria  Boguszewska  zgłosiły  problem  wałęsających  się  po 
Mielniku psów, stanowiących zagrożenie dla ludzi.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała :
Elżbieta Szymańska

               Przewodniczący Komisji

                                                                                                       Marek Patkowski
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